

Psalm 17 - a Psalm (Псалом 16 - Псалом)

♩=98 Poco Rubato, with feeling

Music by Calvin Jones 86.86 D

1. Lord hear the just, re - gard my cry, my pray'r from lips sin - cere.
2. I've lis - tened to your words O God, and kept from e - vil men.
3. You show your love and sav - ing might to those on you re - ly.
4. These men have closed their har - dened hearts; their boast - ful words a - bound.
5. These wick - ed have been filled with good; their sons are sat - is - fied.

Send Your app - rov - al from on high; my right - eous - ness make clear.
My steps have held fast to your paths, my feet they have not sinned.
O guard me well as one would guard the ap - ple of the eye.
Sur - roun - ding me, they close - ly watch to cast me to the ground.
They leave their chil - dren all the wealth which they have set a - side.

In dark - ness You have tried my heart, and found it true to You.
I've called on you be - cause You are my God who ans - wers me.
The shad - ow of your wings I cling, please hide me from dis - tress
They're like a lurk - ing li - on strong that craves to tear his prey;
But I in right - eous - ness, O LORD, Your face will sure - ly see;

I pur - pose firm, I have resolved to speak what's right and true.
O God in - cline Your ear to me, and hear my earn - est plea.
from wick - ed men sur - round - ing me who steal all I poss - ess.
O LORD cut down my foe by sword and res - cue me this day.
And with Your like - ness, when I wake, I sat - is - fied will be.

Псалом 16 - Псалом (Psalm 17 - a Psalm)

♩=98 Poco Rubato, with feeling

Music by Calvin Jones 86.86 D



1. У - слышь всю прав - ду, вне - мли, Бо - же, ис - крен - ней моль - бе.
2. Жи - ву по сло - ву Тво - е - му, злых дел я сто - ро - нюсь,
3. Тех, кто до - ве - рил - ся Те - бе, Ты спас сво - ей ру - кой,
4. Вра - ги пре - сле - ду - ют ме - ня, над - мен - ны и чер - ствы,
5. Спа - си от тех, ко - му в у - дел лишь э - та жизнь да - на.



О - по - ра мне Твой чест - ный суд, вся и - сти - на в Те - бе.
Тво - им пу - тем всег - да и - ду и я не о - ступ - люсь.
Лю - бовь и ми - лость мне я - ви, под тень - ю крыл у - крой,
Нас о - кру - жив, на - пасть хо - тят, та - ят - ся, слов - но львы.
Пу - скай о - ни и де - ти их на - сы - тя - тся спол - на.



Во тьме мне серд - це ис - пы - тав, Ты ви - дел, ве - рен я,
Мой Бог, Ты от - ве - чал всег - да, ког - да я звал Те - бя,
И как зе - ни - цу о - ка, Ты, Го - сподь, хра - ни ме - ня,
Ме - ня го - то - вы ис - тре - бить, лишь ждут у - доб - ный миг.
Я ж в пра - во - те у - ви - жу лик Твой, счас - тья не та - я.



В у - стах мо - их ко - вар - ства нет, чест - на моль - ба мо - я.
У - слышь сей - час мо - и сло - ва, чест - на, моль - ба мо - я.
От не - че - сти - вых за - щи - ти, чест - на моль - ба мо - я.
Вос - стань, Го - сподь, ме - чом сво - им из - бавь ме - ня от них!
Ме - ня на - сы - тит о - браз Твой, чест - на моль - ба мо - я!